

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DES FORETS ET DE LA FAUNE

SECRETARIAT D'ETAT

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES AFFAIRES GENERALES

SOUS-DIRECTION DU BUDGET ET DU MATERIEL

SERVICE DES MARCHES



www.minfof.cm

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY AND WILDLIFE

SECRETARIAT OF STATE

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF GENERAL AFFAIRS

SUBDEPARTMENT OF BUDGET AND MATERIAL

PROCUREMENT SERVICE

COMMUNIQUE N° 0159 /C/MINFOF/SETAT/SG/DAG/SDBM/SMA/2025 DU

04 AOUT 2025

PORTANT ATTRIBUTION DU MARCHÉ PASSE APRES APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT N°0119/AONO/MINFOF/CIPM/2025 DU 11 JUIN 2025 RELATIF A LA FOURNITURE DES MOBILIERS DE BUREAUX FABRIQUE EN BOIS MASSIF LEGAL DU CAMEROUN POUR LE COMPTE DE L'IMMEUBLE ABRITANT LES SERVICES DE LA COMMISSION DES FORETS D'AFRIQUE CENTRALE (COMIFAC) A YAOUNDE.

LE MINISTRE DES FORETS ET DE LA FAUNE COMMUNIQUE :



Par-Décision N° 0454 /D/MINFOF/SETAT/SG/DAG/SDBM/SMA/2025 du 04 AOUT 2025 portant attribution du Marché passé après Appel d'Offres National n°0119/AONO/MINFOF/CIPM/2025 du 11 juin 2025 pour la fourniture des mobiliers de bureaux fabrique en bois massif légal du Cameroun pour le compte de l'immeuble abritant les services de la Commission des Forêts de l'Afrique Centrale (COMIFAC) à Yaoundé, le soumissionnaire ci-dessous représenté est déclaré adjudicataire :

FINANCEMENT	SOUSSIONNAIRE	MONTANT CORRIGE EN FCFA TTC	DELAI
BIP, Exercice 2025	FOKOU CONFORT BP : 3781 Yaoundé Tel : 699 932 528	Quatre cent vingt millions cent vingt-deux (420 000 122)	05 mois

L'entreprise FOKOU CONFORT est invitée à se présenter dès publication du présent communiqué au Ministère des Forêts et de la Faune, Direction des Affaires Générales, Sous-Direction du Budget et du Matériel (Service des Marchés, 8^{ème} étage, porte 807) de l'immeuble ministériel N°2, pour l'établissement de son projet de Marché.

LE MINISTRE DES FORETS ET DE LA FAUNE

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTERE DES FORETS ET DE LA FAUNE

SECRETARIAT D'ETAT

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES AFFAIRES GENERALES

SOUS-DIRECTION DU BUDGET ET DU MATERIEL

SERVICE DES MARCHES



www.minfof.cm

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY AND WILDLIFE

SECRETARIAT OF STATE

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF GENERAL AFFAIRS

SUBDEPARTMENT OF BUDGET AND MATERIAL

PROCUREMENT SERVICE

0159
PRESS RELEASE No. _____

Rev

04 AOUT 2025

TO AWARD CALL FOR TENDERS UNDER EMERGENCY PROCEDURE N°0119/AONO/MINFOF/CIPM/2025 OF 11 JUNE 2025 TO SUPPLY OFFICE FURNITURE MADE OUT OF SOLID WOOD SOURCED FROM CAMEROON ON BEHALF OF THE CENTRAL AFRICAN FORESTS COMMISSION (COMIFAC) HEADQUARTERS IN YAOUNDE.

THE MINISTER OF FORESTRY AND WILDLIFE HEREBY INFORMS :

Pursuant to Decision No. 0454/MINFOF/SETAT/SG/DAG/SDBM/SMA/2025 of 04 AOUT 2025 to award an Open National Call for Tenders to supply office furniture made out of solid wood sourced from cameroon on behalf of the Central African Forests Commission (COMIFAC) headquarters in Yaoundé, the bidder, whose details are mentioned below, is declared the successful:

FUNDING	BIDDER	CORRECTED AMOUNT CFAF INCLUDING ALL TAXES	DEADLINE
BIP, 2025 Financial Year	FOKOU CONFORT P.O. BOX: 3781 Yaoundé Phone: 699 932 528	Four hundred and twenty million one hundred and twenty-two (420,000,122)	05 months

FOKOU CONFORT is hereby invited to report, as soon as this release is published, to the Ministry of Forestry and Wildlife, Department of General Affairs, Sub-Department of Budget and Maintenance, Procurement Service, Room 807, 8th floor, Government Building No. 2, for the preparation of the draft contract.

MINISTER OF FORESTRY AND WILDLIFE